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SKOLE OG FRITIDSLIV 

 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Nordregårdsskolen DATO: 13. MARTS 2024 

MØDESTED: Nordregårdsskolen KLOKKEN: 17.30-20.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17.01.01-P35-23-553900 

DELTAGERE: 

Heidi Bjørn Søborg, Carina Kirkegaard Stæhr, Bente Wain, 

Birte Ahrensberg, Brian Bisgaard, Didde Minja Børling, 

Louise Nymark Junker, Peter Lund, Louise Arndtsen, Mads 

Søborg, Emilie Dannef, Tobias Ourø Vestergaard, Annette 

Gottlieb 

 

 

AFBUD: Louise Nymark Junker, Ingelise Andersen  

MØDENR.: 7/2023-2024  

   
 

0. Valg af ordstyrer (B) 

Bente Wain. 

 

1. Godkendelse / revision af dagsorden (B) 

Godkendt. 

 

2. Nyt fra Elevrådet (O) 

Der har været afholdt møde med ledelsen samt forældrerepræsentant fra skolebestyrelsen vedr. 

Undervisningsmiljøvurderingen (UMV). Elevrådet har udvalgt tre fokusområder. 

 

Skolens elevrådsformand og næstformand har deltaget i fælles elevrådsmøde for formænd og næstformænd, 

hvor repræsentanterne drøftede forskellige emner, samt hvad der fylder hos eleverne rundt om på 

kommunens skoler: trivsel, mobning, hash, nikotin, indeklima, internet og elektronik. Der er en del skoler, der 

oplever meget hærværk. 

 

Skolens næstformand skal deltage på et borgermøde den 24. april 2024, hvor hun som fællesrepræsentant fra 

elevrådet vil have spørgsmål vedr. klimapolitikken i kommunen.  

 

Nogle af de udfordringer eleverne oplever her på skolen er:  

• Problemer med at finde den rette temperatur i nogle af klasselokalerne.  

• Sæben, der bruges af rengøringen, lugter grimt.  

• Nogle af smartboard’ene virker ikke optimalt. 

• Problemer med det automatiske lys i klasserne. 

 

Som noget nyt vil eleverne selv stå for referaterne til elevrådsmøderne. Referater sendes ud til alle 

repræsentanterne fra 6. klasse og op. I de mindre klasser sendes det til lærerne.  

 

Skolebestyrelsen foreslog, at referaterne fra elevrådsmøderne lægges i AULA på overblikket. Det forslag tager 

formand og næstformand med til elevrådet.  

 

3. Nyt fra skoleområdet (O) 

Der kommer prisstigninger i forbindelse med Solkolonierne på ca. 30.000 kr. for skolens vedkommende. 

Pengene tages fra undervisningsmidlerne. Skolebestyrelsen mener, at det er dårlig stil, samt at det principielt 

ikke giver mening først at sende et budget til godkendelse i skolebestyrelsen for derefter at ændre dette.  
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Undervisningsmiljøvurdering (UMV). Der er lagt en opdateret version på hjemmesiden. Der er udvalgt tre 

fokusområder, som skolen skal arbejde med de næste tre år; ”Variation i undervisningen”, ”Tryghed for ens 

ejendele” og ”Frikvartererne”.  

 

 

4. Nyt fra SFO (O) 

Der har været en forældrebrugerundersøgelse for SFO’erne i Tårnby Kommune. Her scorer 

Corneliusmindevej meget lavt i forhold til aktiviteterne. Der er 12 forældre, der har svaret ud af 33. 

SFO-ledelsen har derfor kigget på, hvordan der kan skabes et bedre fritidstilbud og arbejdet på en handleplan 

for dette. Randkløve Allé scorer heller ikke helt i top, og vi har derfor også set på, hvad vi kan gøre der. Der 

arbejdes mod at skabe flere faste aktiviteter på SFO’en, og det skal være transparent for forældrene. Der vil 

blive informeret hyppigere til forældrene om aktiviteterne på SFO’erne og udarbejdet et årshjul, så forældrene 

ved, hvad der sker i SFO’erne og kan støtte op om aktiviteterne. 

 

5. Timefordelingsplan 2024/2025. Bilag 1 (O) 

Gennemgang af timefordelingsplanen. To-lærer-timerne er ikke sat på endnu. Når timefordelingsplanen er helt 

klar, sendes den ud til skolebestyrelsen til orientering.  

 

6. Trivsels- og moderniseringspuljen (O) 

I forbindelse med den sidste undervisningsmiljøvurdering på skolen blev der kigget på forskellige områder, der 

kunne forbedres. Der mangler at blive anlagt kunstgræs på boldbanerne, og det vil vi derfor gå i gang med. 

Der er søgt midler via flere puljer, som vi håber på at få.  

 

Skolens ledelse vil i tæt samarbejde med elevrådet og skolebestyrelsen få kigget på, hvordan vi skal bruge de 

resterende midler i år. I dette vil den nye undervisningsmiljøvurdering indgå. 

 

7. Høring af strategi for talentudvikling 2024-2027. Bilag 2a og 2b (B) 

Der udformes et høringssvar fra skolebestyrelsen. 

 

8. Valg til skolebestyrelse. Plan for rekruttering (D) 

 

Forældrene drøftede efter mødet en plan for rekruttering. Skolens administrative leder modtager efterfølgende 

materiale og lægger i AULA til skolens forældre. 

 

9. Ændring af dato for skolebestyrelsesmøde i juni (B) 

 

Mødet i juni flyttes til tirsdag d. 18. juni. 

 

10. Nyt fra Børne- og skoleudvalget (O) 

Udgik pga. fravær. 

 

11. Eventuelt 

12. Underskrivelse af referat 

13. Personsager (O) 


